

在浦东 共未来

IN PUDONG TOWARDS A SHARED FUTURE

浦东 外籍人士 服务包

PUDONG

INTERNATIONAL SERVICE

PACKAGE



Immigration Counseling 移民辅导

可提供长期居留、永久居留政策咨询；提供实用、便捷、贴心的各类生活居行资讯服务和办事指南，帮助尽快熟悉适应国内工作、学习和生活环境。



Provide consultation on long-term residency and permanent residency policies; Provide practical, convenient, and thoughtful information services and guidelines on various aspects of daily life and travel, helping to quickly adapt to the domestic work, study, and living environment.

社会融入 Social Integration

开展城市生活推介、志愿者服务等融入活动，引导有序融入中国社会；借助各方资源，提升外籍人士对中华优秀传统文化、习俗的兴趣，丰富体会体验。

Carry out integration activities such as promoting urban life and volunteer services, and guide orderly integration into Chinese society; By leveraging various resources, we aim to enhance the interest of foreign nationals in the excellent traditional Chinese culture and customs, and enrich their experiences.



Residence and Travel 居留旅行

扩大外籍人士出入境证件身份信息认证范围，不断增加医疗、金融、电信等一系列应用场景，并提供帮扶渠道；通过“单一窗口”等机制，可提供出入境停居留、创业就业等政策咨询和受理的便捷服务。



Expand the scope of identity verification for foreigners' entry-exit documents, continuously increase applications in medical, financial, telecommunications, and other areas, and provide support channels; provide convenient services for policy consultation and acceptance of entry-exit, residence, entrepreneurship, employment, etc. through a "single window".

法律援助 Legal Aid

开展移民和出入境法律法规的权威发布及宣传;推广金桥碧云社区涉外法律服务站“三所联动”模式,可提供法律咨询宣传、法律援助及办理无犯罪记录证明等服务。

Provide authoritative releases and promotions of immigration and entry-exit laws and regulations; promote the "three-institute linkage" model of the Jinqiao Biyun Community Foreign-related Legal Service Station, which can provide legal consultation and promotion, legal aid, and services for obtaining criminal record certificates and so on.



家庭生活 Family Life

围绕外籍人士来浦东后的家庭生活需求,可提供涉外母婴护理、老年照护、整理收纳等专家家政服务,进一步打通涉外服务“最后一公里”,让生活在浦东外籍家庭找到家的感觉。



To meet the expats' needs of family life after settling in Pudong, we offer professional domestic services such as foreign -related maternity and infant care, elderly care-giving, and house keeping. These further bridge the 'last mile' of expats services, ensuring that foreign families in Pudong feel at home.

语言文化 Language and Culture

可提供汉语培训、考核等服务信息;各行业及街镇不定期举办展览、讲座、民俗体验等活动,通过多种形式,加深外籍人士对中华优秀传统文化的认知与认同。



Provide information on Chinese language training and assessment services; various industries and street towns irregularly hold exhibitions, lectures, folk custom experiences and other activities to deepen foreigners' recognition and identification with excellent traditional Chinese culture through various forms.

开放 · 创新 · 包容
OPENNESS INNOVATION INCLUSION

在浦东

IN PUDONG

给你一个喜欢浦东的理由
The Reason For Loving Pudong

共未来

TOWARDS A SHARED FUTURE

上海市浦东新区移民政策实践基地办公室

Shanghai Pudong New Area Immigration Policy Practice Base Office

上海市浦东新区海外人才局

Shanghai Pudong New Area Overseas Talent Bureau

上海市浦东新区妇女联合会

Shanghai Pudong New Area Women's Federation

上海市公安局浦东分局出入境管理办公室

Exit&Entry Administration Office , Shanghai Public Security Bureau,Pudong Branch